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 - Avdeling for Fag, Forskning og Undervisning

Møtereferat 

 
Deltakere:       
Aud Torild Fjellså, Geir Thowsen Tonning, Gynogyi Soyer, Hallfrid Kristoffersen, Hege 

Skjelbred-Knudsen, Marianne Hansen, Marianne Reve, Preben Sandanger, Randi Carlsen 

 
Forfall: 
Vibeke Kaarstad 

 

Kopimottakere:  
Sissel Hauge, Eldar Søreide 

 
Møteleder: Hege Skjelbred-Knudsen  

Møtedato:  08.05.2019 

Klokkeslett: 1530-1800 

Møtenr: 03/19 

Møtested: Direktørens møterom 

Arkivref: 2019/7037 - 87225/2019 
 

 

Møtereferat Brukerutvalget 08.05.2019 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 

Sak 
12/19 

Ny organisering og forankring av Ungdomsrådet på SUS 
v/Lars Conrad Moe og Henning Garsjø 

 

For at sakene som blir lagt frem for ungdommene skal ha 

mere relevans for ungdommenes erfaring ønsker en å 

etablere mere klinikknære ekspertråd for barneavdelingen, 

HABU og PBU. Ekspertrådene vil bestå av klinikere og 

ungdomsbrukere.  

 

Ungdomsrådet er bekymret for at de skal bli utelatt når det 

opprettes ekspertråd og at dette kan bli en utfordring. 

Ungdomsrådet opplever ikke å ha deltatt i en formell 

høringsrunde angående ny organisering 

 

Det er behov for ytterligere prosess i saken. Fagdirektør 

innkaller leder og nestleder av brukerutvalget, 

ungdomsrådet samt Lærings-og Mestringssenteret til et 

møte for å snakke om fremtidig struktur for ungdomsrådet.  

 

 

 

   

Sak 
13/19 

Egne erfaringer som brukerrepresentant v/Marianne 
Hansen.  
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Marianne forteller om sitt liv og sine utfordringer med 

diagnosen bipolar lidelse. Hun har blant annet valgt å bruke 

sin historie og sine erfaringer som foredragsholder og 

erfaringsformidler.  

Marianne er nyvalgt leder av Norges bipolare forening. 

Lokalforeningen i Stavanger har møte hver 2. mandag i 

måneden. Mer informasjon finnes på bipolarforeningen.no 

 

   

Sak 
14/19 

Høringsuttalelse regional kreftkirurgi – styresak til 
15.05.2019 v/ fagdirektør Eldar Søreide, klinikksjef 

Kirurgisk klinikk Ann Ree Jensen, overlege Oddvar Sandvik 

og Avd.sjef Børge Løge, Gastrokirurgi.  

Helse Vest har sendt på høring prosjektgruppens rapport om 

kreftkirurgi samt underlagsdokumentasjon. Forslag til 

høringsuttalelse fra ledelsen i Helse Stavanger ble presentert 

for brukerutvalget. Det er viktig at magesekk- og pankreas- 

kirurgi ikke blir avviklet i Stavanger.  

Brukerutvalgets høringsuttalelse i denne saken er oversendt 

styret i Helse Stavanger. Høringsuttalelsen har følgende 

konklusjoner: 

 
«Brukerutvalget har følgende kommentarer til forslaget til 

fremtidig funksjonsfordeling beskrevet i rapportens kap. 4: 

Kap. 4.2 Forslag som det er enighet om. 

Brukerutvalget støtter prosjektgruppens forslag slik det er 

fremstilt i rapporten.  

  

Kap. 4.3 Forslag til funksjonsfordeling det er enighet om med 

behov for kompenserende tiltak 

Brukerutvalget støtter prosjektgruppens forslag slik det 

fremstilles i rapporten. For Helse Stavanger er det 

lungekreftkirurgi som har behov for kompenserende tiltak. Vi 

understreker viktigheten av evaluering av de kompenserende 

tiltakene etter ett år samt ny risikovurdering med etablerte 

kompenserende tiltak på plass.  

 

Kap. 4.4 Behov for å vurdere nasjonal tjeneste 

Brukerutvalget støtter forslaget om at visse krefttyper med 

meget lavt volum må vurderes som en nasjonal tjeneste.  

 
Kap. 4.5 Forslag til funksjonsfordeling som det ikke er enighet 

om 

Kirurgi for kreft i magesekk og pankreas: 

Brukerutvalget ber styret i Helse Vest vurdere kompenserende 

tiltak for magesekk- og pankreaskirurgi. Vi understreker 

viktigheten av evaluering av de kompenserende tiltakene etter et 

år samt ny risikovurdering med etablerte kompenserende tiltak 

på plass.» 

 

   

Sak 
15/19 

Godkjenning av referat fra møtet 12.03.2019  
Referat godkjent.  
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Sak 
16/19 

Status utskrivningsklare pasienter v/fagsjef Sissel 
Hauge 
Brukerutvalget ble orientert om Helse Stavangers 

utfordringer i forbindelse med utskrivningsklare pasienter. 

Det gjøres flere tiltak for at kommunene skal hente hjem sine 

pasienter.  

Saken tas opp igjen i neste møte.  

Presentasjonen er vedlagt.   

 

   

 

 

Karin Irene Eide 

referent 


